

碩博士生辦理抵免或免修注意事項

Guidelines for Credit Transfer or Exemption for Graduate Students

1. 用以辦理抵免或免修的課程若為電子物理研究所開的課程，則碩士生將填寫的國立交通抵免學分申請表、電子物理系碩士抵免核心/非核心申請書，而博士生將填寫的電子物理系博士免修核心課程申請書，連同成績單一併逕送教輔學審委員。

Article 1. If courses presented to apply for credit transfer or exemption are offered by Department of Electrophysics, master students should fill one "NCTU Application for Credit Transfer" and one "NCTU Department of Electrophysics Application for Credit Transfer of Core/Non-Core Courses for Master Students." Ph.D. students should fill one "NCTU Department of Electrophysics Application for Exemption of Core Courses for Ph.D. Students." Then the application should be submitted to Committee of Teaching and Advisement with the transcript for all semesters.

2. 用以辦理抵免或免修的課程若不是電子物理研究所開的課程，填寫電子物理系碩、博士生抵免/免修課程內容說明表、國立交通抵免學分申請表，連同成績單先請電子物理系該課程授課老師審核並簽名，再連同已填寫的電子物理系碩士抵免核心/非核心申請書（碩士生）或電子物理系博士免修核心課程申請書（博士生）一併送教輔學審委員。

Article 2. If courses presented to apply for credit transfer or exemption are NOT offered by Department of Electrophysics, one "NCTU Department of Electrophysics Course Descriptions List for Credit Transfer/Exemption for Graduate Students" and one "NCTU Application for Credit Transfer" should be filled, and they should be submitted to Committee of Teaching and Advisement with the transcript for all semesters, which is reviewed and signed by the instructor of the course, together with the filled "NCTU Department of Electrophysics Application for Credit Transfer of Core/Non-Core Courses for Master Students" (master students) or "NCTU Department of Electrophysics Application for Exemption of Core Courses for Ph.D. Students" (Ph.D. students).

3. 非交通大學電子物理系學士班畢業之研究生，需附研究所科目學分證明表，其中必需有原大學就讀科系及教務處證明該課程不是其大學必修課程。

Article 3. For graduate students who are NOT graduated from Department of Electrophysics of NCTU, the Credit Verification Form for Graduate-Level Courses should be attached, and the certificate of their original Department and Office of Academic Affairs must be included to prove that the course is not a required course of undergraduate program.